



## 如何換領優惠?

- 1. 揀選 CheckCheckCin 門市
- 2. 選購所需產品
- 3. 付款時需出示電子優惠券即可享優惠

## How to redeem offers?

- 1. Visit CheckCheckCin Hong Kong stores to redeem offers
- 2. Select products
- 3. Show your e-coupon in-store upon checkout

## 條款及細則

- 此優惠適用由 2021 年 12 月 3 日至 2022 年 3 月 31 日前使用。
- 此優惠需於 2022 年 3 月 31 日晚上 11:59 前使用, 逾期無效。
- 此優惠券適用於 CheckCheckCin 香港所有門市。
- 此優惠不適合與其他優惠同時使用。
- 此優惠券不可兌換現金,餘額將不作找贖或退還。
- CheckCheckCin 有權修改有關條款及細則更改或終止有關優惠而不作另行通知。
- 如有任何爭議,CheckCheckCin 保留最終決定權。
- 此優惠由 CheckCheckCin 提供,如有任何查詢,請直接與 CheckCheckCin 聯絡。

## Terms and conditions

- The promotion offer valid from 3 December 2021 until 31 March 2022.
- The promotion offer valid for redemption until 23:59pm, 31 March 2022, after which it will be invalid.
- This offer can be used in all CheckCheckCin stores in Hong Kong.
- Cannot be used in conjunction with any other offers.
- The offers cannot be exchanged for cash or other goods.
- CheckCheckCin reserves the right to amend these terms and condition, revise or terminate this offer without further notices.
- In case of any disputes, CheckCheckCin reserves the right for final decision.
- The promotion offer is provided by CheckCheckCin., for any enquiries, please contact CheckCheckCin directly.